

大家好！我是青樂幼稚園青樂幼兒園駐校社工凌姑娘，
我會於2026至2027年度為青樂幼稚園提供社工服務。

服務目標

1. 支援有需要的學前兒童及其家庭
2. 促進學前兒童身、心、社、靈的全面發展
3. 促進親子關係及溝通，鞏固家庭關係
4. 提升家長的親職技巧

服務內容



諮詢及個案輔導服務



幼兒成長活動及小組



親職教育及家長小組



親子活動

駐校時間

逢星期三、四：上午08:30至下午5:15 (學校假期及公眾假期除外)
歡迎家長踴躍參加以上活動，一同為孩子營造健康快樂的成長環境！
如希望個別面見及討論孩子情況，歡迎與本人聯絡。

Hello everyone! I am Miss Ling, the school social worker of Ching Lok Kindergarten/Ching Lok Nursery (Sai Wan Ho). I will be serving students and families in the school in the academic year 2026-2027.

Service Objectives

1. To support pre-school children and their families
2. To facilitate the physical, mental, social, and spiritual growth of pre-school children
3. To enhance parent-child relationship and communication, so as to strengthen family bonding
4. To help enhance/ strengthen parenting skills

Service Areas



Consultation and Counselling service



Developmental Activities for pre-school children



Parent Education



Parent-child Activities

Stationing Day & Service Time

Every Wednesday and Thursday from 08:30am to 05:15pm
(Excluding school holidays and public holidays)

Parents are welcome to join the above activities, please feel free to share your concerns about parenting with me!